
OBEC BIJACOVCE, Obecný úrad 053 06 Bijacovce č. 7

Zápisnica  zo  6.  zasadnutia  OZ  v Bijacovciach,  konaného  dňa  31.03.2023  v  zasadačke
obecného domu v Bijacovciach so začiatkom o 18.00 hod. evidovaná v podacom denníku pod
číslom 22/2023-3, UJ6, A-12
Prítomní:

- starosta obce  Ing. Jozef  Kalinaj
- poslanci  OZ  :  Roman  Bežilla,  Ing.  Bohuš  Dzugas,  Mgr,  Mária  Krupová,  Michal

Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa 

PROGRAM : 

1. Úvod – určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
2. Správa o plnení uznesení
3. Znluva o nájme bytov - Košalková
4. Ceny energií – nájomcovia nebytových priestorov
5. Investičné zámery obce Bijacovce  –   IBV

      -    nájomné byty
            -    zateplenie obecného úradu
            -    Rekonštrukcia budovy s.č. 10        

6. Zápis do kroniky obce za rok 2021  
7. Informácia stanovisko z kontroly
8. Rôzner – žiadosť Kola s. r. o.

             - Informácia PROCURE – CARE s. r. o.                             
             - informácia pozemok – Margaréta Zajacová

 - digestor v školskej jedálni Bijacovce
9. Diskusia
10. Záver 

K bodu 1 :

Starosta obce Ing. Jozef  Kalinaj privítal prítomných. Za zapisovateľku 6. zasadnutia
OZ  navrhol  Bc.  Zuzanu  Topoliovú.  Za  overovateľov  zápisnice  navrhol  poslancov
Romana  Bežillu  a  Ing.  Bohuša Dzugasa.  Starosta  obce  skonštatoval,  že  na  zasadnutí  sú
prítomní 6 poslanci  OZ, čím je OZ uznášania schopné, oboznámil poslancov s programom
rokovania.   Následne dal starosta hlasovať za  program rokovania OZ. 

Uznesenie č. 1

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e  
a) program rokovania 6. zasadnutia  OZ



Za: 6
Roman  Bežilla,  Ing.  Bohuš  Dzugas,  Mgr.  Mária  Krupová,
Michal Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené

K bodu 2:

Starosta obce predniesol správu o plnení uznesení z 5. zasadnutia OZ /správa tvorí
prílohu  k  zápisnici/.  Uznesenie  č.  11  nebolo  splnené  momentálne  sú  nájomné  zmluvy  v
príprave a splnenie uznesenia sa presúva na najbližšie rokovanie OZ. Poslanci k prednesenej
správe nemali pripomienky a tak dal starosta  o správe plnenia uznesení hlasovať.

Uznesenie č. 2
Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

 A.   b e r i e   n a   v e d o m i e
a) správu o plnení uznesení z 5. zasadnutia OZ 

Hlasovanie:

Za: 6
Roman  Bežilla,  Ing.  Bohuš  Dzugas,  Mgr.  Mária  Krupová,
Michal Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa 

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené

K bodu 3 : 

Poslanci  rokovali  o  predĺžení  nájmu  bytu  č.  2  –  nájomca  Martina  Košalková.  Poslanci
sa po diskusii zhodli, že nakoľko nájomca má uhradené všetky nedoplatky a záväzky voči
obci predlžujú nájom o jeden rok. O predĺžení nájmu dal starosta hlasovať.

Uznesenie č. 3

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e
a) predĺženie nájmu byt č. 2  - nájomca Košalková o jeden rok 

Hlasovanie:

Za: 6
Roman  Bežilla,  Ing.  Bohuš  Dzugas,  Mgr.  Mária  Krupová,
Michal Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené



Po hlasovaní starosta tento bod ukončil.

K bodu 4 : 

Po otvorení tohto bodu starosta obce informoval poslancov o vysokej spotrebe elektrickej
energie na odbernom mieste šatne na futbalovom ihrisku. Následne dal slovo Mgr. Ondrejovi
Rumanovi, ktorý informoval o činnosti a prevádzke stolnotenisového klubu. Do konca sezóny
im zostáva odohrať tri zápasy,  z ktorých 2 zápasy budú hrať u súpera a nasledujúcu sezónu
plánujú hrať v novootvorenej telocvični. K uvedenému bodu sa rozprúdila diskusia, v ktorej
sa poslanci a p. Ruman zhodli, že trénovať budú len určité dni v  týždni a vykurovať sa bude
len pred tréningom. V budúcnosti stolnotenisový klub bude hľadať iné priestory na tréningy.

Poslanci  diskutovali  aj  o  vyúčtovaní  cien  elektrickej  energie  pre  nájomcov  nebytových
priestorov – objekty  zberný dvor. Nakoľko na hlavnom ističi vznikli straty poslanci sa zhodli
odročiť vyúčtovanie energií na najbližšie zasadanie OZ.
 
K bodu 5 : 

V uvedenom bode sa poslanci  vrátili  k bodu z predošlého rokovania OZ – rekonštrukcia
strechy na  budove s.  č.  2    a   zároveň diskutovali  o  vyúčtovaním elektrickej  energie  za
uvedenú budovu za rok 2022. Poslanci v diskusii k vyúčtovaniu elektrickej energie za rok
2022 sa zhodli, že nájomca p. Čipkár užíval uvedené priestory celý kalendárny rok 2022 aj
bez  platnej  nájomnej  zmluvy  a  uvedenú  elektrickú  energiu  podľa  vyúčtovacej  faktúry
spotreboval vrámci užívania priestorov. Poslanec Michal Lepeták podal návrh  vyúčtovať celú
spotrebu elektrickej energie za budovu s. č 2 nájomcovi p. Čipkárovi s odrátaním spotreby
obecných kamier. 

Uznesenie č. 4
Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

      A.  s c h v a ľ u j e
a) vyúčtovanie spotreby elektrickej energie za budovu s. č. 2 nájomcovi p. Čipkárovi s 
odrátaním spotreby obecných kamier za uvedené obdobie

Hlasovanie:

Za: 6
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal
Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené

Po hlasovaní sa poslanci vrátili  k rekonštrukcii  strechy na budove s. č. 2. Do diskusie sa
zapojil  starosta  obce  s  informáciou,  že  cenová  ponuka  p  Garančovského   predložená  na
minulom zasadaní  OZ bola nadhodnotená a  predkladateľ  cenovej  ponuky nemá záujem o
rekonštrukciu tejto strechy. Následne sa do diskusie prihlásil  poslanec Lepeták s návrhom
zrušenia  bezplatného nájmu p.  Čipkárovi  a  realizovať  opravu strechy na  obecné náklady,
prípadne odkúpením materiálu  od   p.  Čipkára  a  nájomcovi  vyčísliť  za  uvedené priestory
nájomné. Do diskusie sa zapojila kontrolórka obce Ing. Kokoruďová s návrhom, realizácie
opravy prostredníctvom dotácií – Plán Obnovy, na čo p. starosta informoval, že ak nechceme



opravu  realizovať  cez  p.  Čipkára,  tak  najschodnejšia  cesta  bude  prostredníctvom dotácie
Ministerstva kultúry.  Do diskusie sa prihlásil poslanec Ing. Dzugas s pripomienkou, že už
jedného  nájomcu  obec  v  uvedených  priestoroch  mala,  ktorý  neplatil  nájom,  ale  mal
investovať do opravy priestorov a pri odovzdávaní sa zistilo, že neboli investície vykonané v
plnej  výške  nájmu.  Diskusie  sa  zúčastnil   Mgr.  Pivovarniček,  ktorý  informoval,  že  pri
odovzdaní priestorov nájomca nespísal súpis prác, ktoré v prenajatej budove urobil. Následne
sa  zapojil  starosta  obce  s  riešením  kúpy  materiálu  od  p.  Čipkára  –  drevo  a  škridľa  a
prostredníctvom zamestnancov obce opraviť strechu na vlastné náklady. Diskusie sa zúčastnil
Mgr.  Pivovarniček  –  bývalý  starosta  obce  s  pripomienkou  kontroly  platnosti  búracieho
povolenia  a  podmienkou  spracovania  projektovej  dokumentácie.   Poslanci  sa  zhodli  na
odročení  tohto  bodu  na  mimoriadne  OZ,  kde  sa  dohodnú  konkrétne  kroky  a  podmienky
opravy strechy. 

Uznesenie č. 5
Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

      A.  s c h v a ľ u j e
a)  odročenie opravy strechy na mimoriadne zastupiteľstvo 

Hlasovanie:

Za: 6
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal
Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené

K bodu 6 : 

V tomto bode starosta informoval poslancov o prebiehajúcich a plánovaných investičných
zámeroch v obci Bijacovce: 

IBV Sever II – starosta obce informoval o stretnutí s p. Nemcovou  a rokovaní o vyňatí
pozemkov z pôdneho fondu, ktoré bude aktuálne na budúci týždeň.  P. Shindlerová urobila
prepočet skrivky ornice na parcelu č. 1262/69 a je nutné doplniť prepočet skrivky na parcely
1262/70 – 1262/76, po spracovaní bude vydané rozhodnutie o vyňatí z pôdneho fondu čo
bude v najbližších dňoch  Doklady a stavebné povolenie na miestnu komunikáciu a chodníky
vydáva obec - doklady  pripraví p. Mucha. Stavebné povolenie na plynovod, pripojovacie
plynovody, rozšírenie distribučnej siete  a verejné osvetlenie  vydáva stavebný úrad Spišské
Podhradie. Pri vydaní stavebného povolenia na verejný vodovod obec musí mať zmluvu s
vlastníkom  vodovodu  a  tiež  aj  z  prevádzkovateľom  vodovodu.  K  uvedenému  starosta
informoval, že sa musíme rozhodnúť či vodovod budeme mať vo vlastníctve obce alebo ho
prenecháme Podtatranskej vodárenskej spoločnosti. Na to sa do diskusie prihlásil poslanec p.
Lepeták s návrhom ponechať správu vodovodu  obci. O návrhu dal starosta hlasovať. 



Uznesenie č. 6
Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

      A.  s c h v a ľ u j e
a)  ponechanie správy vodovodu v pripravovanej IBV SEVER II  obci

Hlasovanie:

Za: 6
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal
Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené

Po hlasovaní starosta ešte informoval poslancov o stretnutí  s p. Mocikom ohľadom posudku
EIA, ktoré bude na budúci týždeň.

Nájomné  byty –  starosta  informoval  poslancov,  že  bola  zaslaná  žiadosť  o  odkúpenie
pozemku od PSK na čo prišla odpoveď, že rokovanie o odpredaji bude po ukončení všetkých
rekonštrukčných prác na DSS. Zároveň starosta informoval poslancov o pracovnom stretnutí s
poslancami VUC a p. Mgr. Furmanom, ktoré sa uskutoční 12.04.2023 na obecnom úrade v
Bijacovciach. Do diskusie sa prihlásil Ing. Dzugas s otázkou, aké sú podmienky financovania
výstavby bytov a následne prezistenie podmienok prideľovania bytov. Starosta informoval, že
financovanie je 70% ŠFRB.

Splášková  kanalizácia –  starosta  obce  informoval  o  výsledku  pracovného  stretnutia  s
projektantom p. Gryglákom a to rozšírenie kapacity ČOV a napojenie obce na pripravovanú
kanalizáciu a ČOV pre DSS. Nakoľko nie je uzatvorené výberové konanie pre dodávateľa
prác pre výstavbu ČOV pre DSS nie je možné vydať stanovisko PSK napojenia pre obec.
Ukončenie výberového konania sa predpokladá na máj 2023. 

Zateplenie obecného úradu –  zateplenie budovy obecného úradu plánuje obec realizovať
z Plánu obnovy.  Podmienkou 100% financovanie zateplenia je, že v budove budú iné plochy
o výmere 20% celkovej plochy čo v prízemí je v poriadku. Zateplenie poschodia – bytov
a  schodísk  budeme  musieť  realizovať  z  vlastných  finančných  prostriedkov.   Realizácia
zateplenia  je  plánovaná  v  druhej  polovici  tohto  roka,  v  prípade  predĺženia  vyhodnotenia
verejného obstarávania bude sa zateplenie realizovať na budúci rok.

Rekonštrukcia  budovy  s.  č.  10  –  prebiehajúcu  rekonštrukciu  boli  poslanci  obhliadnuť
priamo v budove s .č. 10. 

K bodu 7 : 

Zápis  do  kroniky  obce  za  rok  2021  -  uvedený  materiál  mali  poslanci  doručený  pred
rokovaním OZ,  preto  k  uvedenému  bodu  starosta  rovno  otvoril  diskusii.  Do  diskusie  sa
prihlásil p. Šmihuľa, ktorý navrhuje predložený  zápis do kroniky obce  za rok 2021 schváliť.
Starosta dal o tomto návrhu hlasovať.



Uznesenie č. 7
Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

      A.  s c h v a ľ u j e
a) zápis do kroniky obce za rok 2021

Hlasovanie:

Za: 6
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal
Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené

K bodu 8 : 

V tomto  bode  starosta  informoval  poslancov o  doručení  upovedomenia   Úradu vládneho
auditu o začatí s právneho konania vo veci porušenia zmluvy  č. PHZ-OPK1-2018-000925-
003  Rekonštrukcia  a  modernizácia  hasičskej  zbrojnice.  Následne  udelil  slovo  Mgr.
Pivovarničkovi – bývalému starostovi obce,  ktorý prítomným vysvetlil  priebeh kontroly a
všetky súvislosti s podnetom a dôvodmi kontroly. Fyzická kontrola bola vykonávaná v roku
2019 na podnet zodpovedného občana s upozornením na nájomné zmluvy pre SAD Poprad a
eurobus Spišská Nová Ves.  Diskusie sa zúčastnili všetci poslanci. Nakoniec sa do diskusie
zapojila  kontrolórka  obce   s  odporúčaním  prezistiť  obsadenosť  posledných  a  prvých
autobusových spojov občanmi obce a následne riešiť ubytovanie vodičov autobusov podľa
situácie.  Poslanci odporučili starostovi obce vyžiadať od SAD Poprad a eurobus Sp. Nová
Ves výkaz cestujúcich na uvedených spojoch. Starosta tento bod ukončil.

K bodu 9 : 

Žiadosť  Kola  s.  r.  o.  -  starosta  informoval  o  doručení  žiadosti  firmou  Kola  s.  r.  o.  na
odpustenie vyčíslených úrokov z omeškanie  za neskoré zaplatenie nájomného. Obec vyčíslila
úroky z omeškania všetkým nájomcom nebytových priestorov za neskoré zaplatenie nájmu v
zmysle nájomných zmlúv. V diskusii k uvedenej žiadosti vystúpili viacerí poslanci a nakoniec
poslankyňa Mgr. Krupová podala návrh zamietnuť návrh firmy Kola s. r. o. a zaplatiť úroky z
omeškania v plnej výške. 

Uznesenie č. 8

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

      A.   s c h v a ľ u j e
a) žiadosť firmy Kola s. r. o. o odpustenie  úrokov z omeškania za neskoro zaplatený 

nájom



Hlasovanie:

Za: 0

Proti: 6 Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal
Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa 

Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie neschválené

Informácia PROCURE – CARE s. r. o.   - obci bola doručená Správa o priebehu exekúcie
s firmou PROCURE – CARE s. r. o., v ktorej boli uvedené kroky a postupy právnika obce
JUDr.  Mariána  Rušina  pri  vymáhaní  predmetnej  exekúcie.  Následne  starosta  udelil  slovo
p. Mgr. Pivovarničkovi – bývalému starostovi obce, ktorý vysvetlil skutočnosti, ktoré viedli
obec k podaniu exekúcie a zároveň poslanec Ing. Dzugas vysvetlil dôvod  vzniknutej situácie.
Nakoniec sa poslanci zhodli  na odročení bodu na najbližšie rokovanie OZ, na ktoré bude
prizvaný JUDr. Marián Rušin.

Informácia pozemok – Margaréta Zajacová -  starosta informoval poslancov o podpísaní
zmluvy  s  p.  Margarétou  Zajacovou  na  odkúpenie  pozemkov  parcela  E   263/1  a  263/2
pre IBV Sever v sume  9 606,00 € a o podaní návrhu na vklad od katastra nehnuteľností.
Zároveň vyzval poslancov o odsúhlasenie spôsobu úhrady za pozemky  z vlastných zdrojov
alebo  z  úveru.  Poslankyňa  Mgr.  Pavluvčíková  navrhla  aby  úhrada  za  pozemky  bola
realizovaná z úveru, ktorý bol na tento účel schválený a poskytnutý. Starosta dal o návrhu
hlasovať.

Uznesenie č. 9
Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

      A.  s c h v a ľ u j e
a) úhradu pozemkov parcela  E  263/1 a 263/2   z úveru Prima banka v sume  9 606,00 eur

Hlasovanie:

Za: 6
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal
Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené

Digestor  v  školskej  jedálni  Bijacovce  –  ekonómka  ZŠ  s  MŠ  informovala  poslancov
o zakúpení digestora obcou pre školskú jedáleň a následne o jeho delimitácii škole. V diskusii
vystúpila poslankyňa Mgr. Krupová s návrhom odsúhlasenia delimitácie digestora ZŠ s MŠ.
Poslanci danú informáciu vzali na vedomie. V tomto bode sa rozprúdila diskusia k rozvoze
stravy dôchodcom do ktorej sa zapojil starosta obce s upozornením, že  obec nepredpokladala
taký  vysoký  záujem  o  rozvoz  stravy  čo  značne  komplikuje  pracovné  povinnosti
zamestnancom obce a tiež upozornil na fakt, že 2 zamestnankyniam, ktoré sú zapojené do
rozvozu stravy končia pracovné zmluvy k 30.06.2023. Tiež vyjadril skutočnosť, že nie všetci
dôchodcovia ktorým je strava dovážaná túto službu nutne potrebujú a z uvedeného dôvodu
navrhol spoplatniť dovoz stravy na 0,50 € na dovážané jedlo. K danej téme sa rozprúdila
diskusia nakoniec poslanci zamietli spoplatňovanie dovozu stravy občanom.



Uznesenie č. 10
Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

      A.  s c h v a ľ u j e
a)  delimitáciu digestora ZŠ s MŠ Bijacovce 

Hlasovanie:

Za: 6
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal
Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené

K bodu 10:

Do diskusie sa prihlásil starosta obce, ktorý informoval poslancov o žiadosti Pozemkového
spoločenstva Branisko a Pozemkového spoločenstva Urbariát o odpustenie poplatku za sálu
na  členskú  schôdzu.  Po  diskusii  poslanec  Ing.  Dzugas  podal  návrh  odpustiť  poplatok
Pozemkovému spoločenstvu Branisko a Pozemkovému spoločenstvu Urbariát. Starosta dal o
návrhu hlasovať.

Uznesenie č. 11
Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

      A.   s c h v a ľ u j e
     a)     odpustenie poplatku za nájom za sálu pre Pozemkové spoločenstvo Branisko

Hlasovanie:

Za: 0

Proti: 6 Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal
Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa 

Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie neschválené



Uznesenie č. 12
Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

      A.   s c h v a ľ u j e
a)   odpustenie poplatku za nájom za sálu pre Pozemkové spoločenstvo Urbariát 

Hlasovanie:

Za: 0

Proti: 6 Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal
Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa 

Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0
Potrebné kvórum: Uznesenie neschválené

V  diskusii  starosta  informoval  poslancov  o  potrebe  uzatvoriť  poistenie  na  traktor  tzv.
poistenie lomu stroja  čo nahrádza havarijné poistenie. Cenová ponuka na takéto poistenie  je
vypracované poisťovňou Generali a. s. v sume 522,40 € ročne. Spoluúčasť obce je minimálne
5% alebo 200 €.  OZ informáciu  berie  na  vedomie a   odporúča  starostovi  dané  poistenie
uzatvoriť.

Do diskusie sa zapojila občianka obce p. Martiniaková s požiadavkou riešenia kriminality detí
z  osady.  Vyčíňanie  maloletých  detí,  ktoré  jej  spôsobili  škodu  na  majetku  –  rozbité  okná
a zničenie kamenného múrika na záhradke bolo riešené Políciou Sp.  Podhradie.  Nakoľko
výtržníci  boli  maloletí  záver  od polície  poškodená nemá a  žiada starostu obce  o riešenie
problému s postihom zákonných zástupcov detí.

V diskusii vystúpila ekonómka obce Ing. Kokoruďová a oznámila, že škola plánuje zakúpenie
škrabky na zemiaky v hodnote cca 1 000,00 € z vlastných príjmov,  ktoré budú navýšené
oproti  schválenému  rozpočtu  z  dôvodu  zvýšenia  počtu  stravníkov.   Zmeny  finančných
prostriedkov v príjmoch a výdavkoch budú zohľadnené v najbližšej úprave rozpočtu. Poslanci
uvedené informácie vzali na vedomie.

Do diskusie sa prihlásil poslanec Ing. Dzugas s upozornením na opakujúce sa túlanie psa
p.  Sedláka  v  obci  aj  napriek  odporúčania  OZ p.  starostovi  na  upozornenie  majiteľa  psa.
Starosta  ubezpečil  poslancov,  že  majiteľ  psa  bol  upozornený telefonicky,  že  pri  doručení
dôkazu o túlaní psa v obci bude starosta problém riešiť. Nakoľko problém pretrváva bude
majiteľ  psa  upozornený  písomne  s  doložením  dôkazu,  prípadne  v  budúcnosti  budú  voči
majiteľovi uplatnené postihy zo strany obce.

V diskusii vystúpila občianka p. Nováková   Terézia, ktorá upozornila na odpadky v okolí
kapličky  a okolia obce. O slovo sa prihlásil poslanec Ing. Dzugas, ktorý upozornil, že obec je
povinná zabezpečiť poriadok v okolí obce a informoval, ze aj tento rok DHZ plánuje brigádu
na zber odpadu v okolí obce a budú sa snažiť vyzbierať co najviac odpadu vrámci brigády .

Do diskusie sa prihlásila poslankyňa Mgr.  Pavluvčíková,  ktorá upozornila na tečúcu vodu
pred  domom  s.  č.  42,  ktorá  vyteká  niekoľko  týždňov.  Starosta  daný  problém  riešil  s
Podtatranskou vodárenskou spoločnosťou Poprad, ktorý ho ubezpečili, že vodovodné potrubie
je v poriadku a na uvedenom mieste presakuje spodná voda. 

 Starosta tentobod ukončil.



K bodu 10:    

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a  zasadnutie OZ ukončil.

V Bijacovciach  31. 03. 2023 

Zapisovateľ: Bc. Zuzana  Topoliová                     ................................................................

Overovatelia zápisnice: Roman Bežilla                         ..............................................................
  
                                       Ing. Bohuš Dzugas     …...........................................................



U Z N E S E N I A 

z 6. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Bijacovce zo dňa 31.03.2023

Obecné zastupiteľstvo na svojom 6. zasadnutí prerokovalo:

 Správu o plnení uznesení z 5. zasadnutia OZ
 Zmluvu o nájme bytu p. Košalková
 Ceny energií pre nájomcov nebytových priestorov
 Realizáciu strechy prostredníctvom Sv. Hubert n. o.
 Investičné zámery obce na rok 2023:  –   IBV

       -    nájomné byty
             -    splašková kanalizácia

       -    zateplenie obecného úradu
       -   rekonštrukcia budovy s.č. 10

 Zápis do kroniky obce za rok 2021
 Informáciu ohľadom stanoviska z kontroly 
 Rôzner – žiadosť Kola s. r. o.

             - informáciu ohľadom exekúcie Procure – care s. r. o.                             
             - informáciu ohľadom pozemku – Margaréta Zajacová

 - digestor v školskej jedálni  Bijacovce        
 Diskusia
 Záver

Uznesenie č. 1

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e  
a)  program rokovania 6. zasadnutia  OZ

   
v Bijacovciach,  31.03.2023

____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                    starosta obce

Uznesenie č. 2

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

 A.   b e r i e   n a   v e d o m i e
             a) správu o plnení uznesení z 5. zasadnutia OZ 

v Bijacovciach,  31.03.2023

____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                    starosta obce



Uznesenie č. 3

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e
a) predĺženie nájmu byt č. 2  - nájomca Košalková o jeden rok 

v Bijacovciach,  31.03.2023

____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                    starosta obce

Uznesenie č. 4

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

        A.  s c h v a ľ u j e
a)  vyúčtovanie  spotreby  elektrickej  energie  za  budovu  s.  č.  2  nájomcovi  p.  Čipkárovi  s
odrátaním spotreby obecných kamier za uvedené obdobie

v Bijacovciach,  31.03.2023

____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                    starosta obce

Uznesenie č. 5

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

     A.  s c h v a ľ u j e
a)  odročenie opravy strechy na mimoriadne zastupiteľstvo 

v Bijacovciach,  31.03.2023

____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                    starosta obce



Uznesenie č. 6

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

   A.  s c h v a ľ u j e
a)  ponechanie správy vodovodu v pripravovanej IBV SEVER II  obci

v Bijacovciach,  31.03.2023

____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                    starosta obce

Uznesenie č. 7

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

       A.  s c h v a ľ u j e
          a) zápis do kroniky obce za rok 2021 

v Bijacovciach,  31.03.2023

____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                    starosta obce

Uznesenie č. 8

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

 A.   n e s c h v a ľ u j e
a) žiadosť firmy Kola s. r. o. o odpustenie  úrokov z omeškania za neskoro zaplatený 
nájom

v Bijacovciach,  31.03.2023

____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                    starosta obce



Uznesenie č. 9

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

     A.  s c h v a ľ u j e
a) úhradu pozemkov parcela  E  263/1 a 263/2   z úveru Prima banka v sume  9 606,00 eur

v Bijacovciach,  31.03.2023

____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                    starosta obce

Uznesenie č. 10

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

    A.  s c h v a ľ u j e
a)  delimitáciu digestora ZŠ s MŠ Bijacovce 

v Bijacovciach,  31.03.2023

____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                    starosta obce

Uznesenie č. 11

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

     A.  n e s c h v a ľ u j e
     a)     odpustenie poplatku za nájom za sálu pre Pozemkové spoločenstvo Branisko

v Bijacovciach,  31.03.2023

____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                    starosta obce



Uznesenie č. 12

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

     A.  n e s c h v a ľ u j e
     a)     odpustenie poplatku za nájom za sálu pre Pozemkové spoločenstvo Urbariát

v Bijacovciach,  31.03.2023

____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                    starosta obce


